
Protokoll årsmöte  

Lunds Squashklubb  
Org.nr 802521-8077 
Datum: 2023-01-08 klockan 13.30 

Plats: Victoriastadion, Lund 

Närvarande på plats: Magnus Sydoff, Anders Eriksson, Zoran Stambolovski, Emil Gunnarsson,  

 Magnus Holmberg 

 

§1. Ordförande Magnus Sydoff hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat genom att 

börja med att fastställa röstlängden för mötet. 

§2. Ordförande och sekreterare för mötet valdes, och Magnus Sydoff fick båda posterna. 

§3. Emil Gunnarsson valdes som protokolljusterare och Anders Eriksson som rösträknare. 

§4. Möteskallelsen hade skickats ut den 4:e december, dvs 35 dagar innan årsmötet. (Stadgarna 

säger minimum 3 veckor (21 dagar)). Dagordningen hade publicerats på hemsidan 30 dagar 

innan mötet. Mötesdeltagarna ansåg att mötet hade utlysts på rätt sätt. 

§5. Fastställande av föredragningslista. Mötet godkände föredragningslistan. 

§6. Deltagarna läste verksamhetsberättelsen för det senaste verksamhetsåret och kassör Zoran 

presenterade en kort finansrapport för det gångna året. Rabatten för studenter har tagit 

relativt hårt på föreningens ekonomi och klubben har gjort en förlust för bokslutsåret. 

§7. Mötet gav ansvarsfrihet för styrelsen för det senaste verksamhetsåret. 

§8. Ordförande för LundsSquash presenterade tre budgetförslag med avsikten att höja 

medlemsavgiften. Den främsta anledningen för detta är att Ligaspel har börjat ta betalt för 

sin tjänst som tidigare har varit gratis. Uppskattningsvis kommer avgiften till Ligaspel att ligga 

på c: a 3100 kronor per år. Efter en omröstning bestämde årsmötet att den nya 

medlemsavgiften skulle höjas från dagens 50 kronor per termin till 80 kronor per termin. 

§9. Inga motioner hade inkommit.  

§10. Val 

a. Som styrelseledamöter valdes Magnus Sydoff, pers. nr 691025-8570, Emil Gunnarsson, 

pers. nr 830818-4095, Zoran Stambolovski, pers. nr 680114-4038, Anders Eriksson, 

pers. nr 620814-4375, och Jabbar Mohammad, pers. nr 930101–459494.  

b. Magnus Sydoff valdes som föreningens ordförande 

c. Inga suppleanter valdes eftersom stadgarna ändrats och det inte längre finns krav på 

några suppleanter. 

d. Magnus Holmberg valdes som ledamot och ordförande för valberedningen. 

§11. Inga övriga frågor kom upp. 

 

Avslutningsvis tackade ordförande de närvarande och förklarade mötet för avslutat klockan 14.30. 

 

_______________________________   _______________________________ 

Ordförande och sekreterare Magnus Sydoff  Justeras Emil Gunnarsson 

  

 


